
1 

 

OR.0002.5.2018.J.W. 
 

Protokół Nr XXXV/2018 

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 18 maja 2018 r. 

VII kadencji 2014 – 2018 
 

 Obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 18 maja 2018 r. w Ratuszu 

Miejskim w Otmuchowie ul. Rynek 1, rozpoczęły się o godz. 1100, zakończyły o godz. 1130. Obrady 

prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Przewodniczący otworzył obrady wypowiadając formułę o treści „Otwieram obrady XXXV sesji Rady 

Miejskiej w dniu 18 maja 2018 r.  VII kadencji 2014 - 2018”. 

Przewodniczący przywitał radnych, Burmistrza Otmuchowa, Sołtysów oraz mieszkańców Gminy. 

Stwierdził, że przy ustawowym składzie Rady -15 radnych, w obradach udział bierze 12 radnych, co stanowi   

o prawomocności obrad i podejmowanych uchwał. Nieobecni radni: Anna Ludwa, Teresa Nosal, Sylwester 

Łucki. (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

 Przewodniczący poinformował o przystąpieniu do wyboru sekretarza obrad i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. Radna, Pani Dorota Brząkała zgłosiła kandydaturę radnej Pani Bożeny Stąpor. Radna Pani 

Bożena Stąpor wyraziła zgodę. Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są inne kandydatury, 

nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Pani Bożeny Stąpor na sekretarza 

obrad. Przeprowadzono jawne głosowanie. Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem 

głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się - Rada wybrała radną Panią Bożenę Stąpor na sekretarza obrad. 
 

 Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) zasad udzielania świadczenia pieniężnego „Senior 80+”; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 

3) zmiany Uchwały Nr XV/104/2008 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 12 marca 2008 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Otmuchów; 

4) zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Otmuchów rodziny narodowości polskiej 

– repatriantów z Kazachstanu; 

5) określenia form, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków najbliższej 

rodziny repatrianta, osiedlających się na terenie Gminy Otmuchów;  

6) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Otmuchowa – OTMUCHÓW WSCHÓD; 

7) zmiany Uchwały Nr XXX/316/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 29 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

8) zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, wnioski, zapytania do porządku obrad. Burmistrz zgłosił wniosek 

o zmianę porządku obrad o treści: 

„Panie Przewodniczący,  

Wysoka Rado, 

zgłaszam wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 18 maja 2018 roku, o następującej treści: 
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- w punkcie 7, 

- w podpunkcie 10 ująć projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/369/2018 Rady 

Miejskiej w Otmuchowie z dnia 24 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia krótkoterminowej pożyczki 

dla Stowarzyszenia Jasienica Górna. 

W załączeniu przekazuję projekt uchwały w tej sprawie.” 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza w sprawie zmiany porządku obrad. W wyniku 

głosowania, stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się, wniosek uzyskał bezwzględną większość 

ustawowego składu Rady. Rada przyjęła wniosek Burmistrza o zmianę porządku obrad.  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, wnioski, zapytania do porządku obrad. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad z przyjętym wnioskiem i stwierdził, że w wyniku 

głosowania, stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się, Rada przyjęła następujący porządek 

obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) zasad udzielania świadczenia pieniężnego „Senior 80+”; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 

3) zmiany Uchwały Nr XV/104/2008 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 12 marca 2008 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Otmuchów; 

4) zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Otmuchów rodziny narodowości polskiej 

– repatriantów z Kazachstanu; 

5) określenia form, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków najbliższej 

rodziny repatrianta, osiedlających się na terenie Gminy Otmuchów;  

6) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Otmuchowa – OTMUCHÓW WSCHÓD; 

7) zmiany Uchwały Nr XXX/316/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 29 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

8) zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

10) uchylenia Uchwały Nr XXXIV/369/2018 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 24 kwietnia 2018 r. 

w sprawie udzielenia krótkoterminowej pożyczki dla Stowarzyszenia Jasienica Górna. 
 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 
 

Ad 5. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji w okresie między sesyjnym był do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi, wnioski, zapytania - nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne protokół z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się, Rada przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
 

Ad 6.   

Przewodniczący poinformował, że punktem porządku obrad jest sprawozdanie Burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym i oddał głos Burmistrzowi. 
 

Radni wysłuchali sprawozdania Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  
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Burmistrz: Szanowni Pastwo trzy tygodnie temu była poprzednia sesja. Sprawozdanie zostało Państwu 

przekazane. Natomiast te ostatnie działania, które wspólnie podejmujemy, czy Urząd, czy Burmistrz, czy 

pozostali pracownicy, to przede wszystkim skupiliśmy się na sprawach związanych z inwestycjami, 

z przetargami, z terminami, radami budów oraz związanych między innymi z Policją. Gro inwestycji się 

skumulowało, ale to nie nasza wina, tylko to był taki nabór wniosków unijnych na lata 2014-2018-2020, 

praktycznie tamte lata minęły, ale niestety nabór wniosków się skumulował na rok 2017 i 2018 gdzie my 

składając dużo wniosków, 99% tego dofinansowania otrzymaliśmy, w związku z tym musieliśmy się skupić 

na przygotowaniu dokumentacyjnym na przetargi. Udało nam się rozstrzygnąć wiele przetargów, podpisać 

umowy, zostały nam jeszcze trzy przetargi takie poważne, to jest II i III etap rewitalizacji. Rewitalizację 

mamy przedłużoną do końca maja przyszłego roku, a więc tutaj zgoda Brukseli jest, Marszałek złożył 

w naszej sprawie do Komisji Europejskiej i taką zgodę otrzymaliśmy nie tylko my, ale i Nysa, o przesunięcie 

terminu na rewitalizację. To są te trzy etapy: I – mamy wykonawcę wyłonionego, podpisana została już 

umowa, w tej chwili czekamy na zabezpieczenie i mam nadzieję, że na przełomie maja-czerwca wykonawca 

już ruszy zgodnie z harmonogramem. Wykonawca jest z Grodkowa. Niestety, naszych zebrałem, ale przyszli 

obejrzeli dokumenty i tyle ich widzieliśmy. Firma z Grodkowa, z tradycjami również, co prawda zatrudnia 

tych ludzi według potrzeb, ale zasięgaliśmy opinii i firma niezła. Rozpoczynamy zgodnie 

z harmonogramem, od góry, a więc od Placu Jana Pawła II, od ulicy Żeromskiego, w dół schodzimy w lipcu 

na ulicę Krakowską, natomiast centrum zostawiamy po Lecie Kwiatów i na późniejszy okres. Później mamy 

wyłonienie wspólnie ze Spółdzielnią Mieszkaniową, jako partnerzy i to zadanie również będziemy 

realizować. III etap dotyczy adaptacji i modernizacji obiektu po byłej szkole nr 2 – tam, gdzie jest Dom 

Kultury i Centrum. To duże zadanie. Pięknie ma to wyglądać. Dostaliśmy na to 85% dofinansowania więc to 

duże zadanie. Tam jest przebudowa, rozbudowa, dobudowa. Zakończyliśmy również po wielkich trudach 

przy drugim czy trzecim podejściu, termomodernizację w Szkole Podstawowej. Sytuacja trochę się 

skomplikowała, bo wykonawców było wielu, a jak przyszło do podpisania umowy i do złożenia 

zabezpieczenia, to się wykonawcy powykruszali, to znaczy – nie przynieśli zabezpieczenia, gotówki nie 

wpłacili. W związku z tym mieli konflikt albo z Urzędem Skarbowym, albo z ZUS, albo z ubezpieczalnią, 

jeżeli nie dostali zabezpieczenia w formie polisy z firmy ubezpieczeniowej. W związku z tym, jest następny 

wykonawca, znowu spoza gminy, z Paczkowa, niejaka firma Bednarz, która ten przetarg wygrała. Delfinek – 

rada budowy miała miejsce, patrzymy, jak sprawy przebiegają, na bieżąco w tej chwili to monitorujemy, ze 

względu na to, że czas biegnie i dofinansowanie, które nas czeka i między innymi sprawy związane 

z kanalizacją i ze Skalnikiem, gdzie również prace trwają. Wykonawca na Skalniku swoje prace już 

zakończył, nasza grupa budowlana wewnątrz już pracuje, natomiast teraz po zakończeniu i odbiorze tychże 

prac, ogłaszamy przetarg na następny etap zakończeniowy, już taki który pozwoli dalej prowadzić remont. 

W tej chwili jest mocne zaangażowanie firmy i widać, że te roboty wewnątrz postępują. Bądźmy dobrej 

myśli, że wszystko uda nam się zrealizować. Sprawa kanalizacji. Te inwestycje proekologiczne, na dzień 

dzisiejszy są dwie, które są realizowane, to budowa oczyszczalni ścieków w Maciejowicach, kolektora, 

oczyszczalnia jak i przerzut, tam budują nasze wodociągi te 800 m, po to, abyśmy tych środków 

zaoszczędzili, to robimy jako zadanie dodatkowe, własne, natomiast firma z Krakowa realizuje 

oczyszczalnię ścieków i mam nadzieję, że na koniec czerwca zostanie ta inwestycja zakończona. 

W Maciejowicach na ukończeniu są sprawy związane z wod-kan wewnątrz, w tej chwili czekamy na 

włączenie do sieci kanalizacyjnej, ale musimy przesunąć ziemię po to, aby zniwelować spadki, nastąpi 

przemieszczenie tej ziemi na terenie obiektu, złapanie tak zwanego zera grawitacyjnego i włączenie do sieci 

kanalizacyjnej. Ogłoszony już został wykonawca na sprawy związane z siecią wewnątrz. Wykonawca 

wygrał z Nysy. Dla żłobka w Kałkowie znaleźliśmy firmę naprawdę porządną z Paczkowa, ojciec z synem 

i żłobek powstał w 4 miesiące za 630 tys. zł, a nie za 1 mln 600 tys. zł. Można? Można. W tej chwili mamy 

środki na rozbudowę naszego żłobka – dostaliśmy, mamy do końca roku czas i mamy środki zabezpieczone 

na 10 czy 15 miejsc i będziemy rozbudowywać żłobek, 250 tys. zł. W Maciejowicach w budynku pozostały 

nam jeszcze prace na zewnątrz, bo elewacje itd. zostawimy już na rok następny, natomiast wewnątrz w tej 

chwili pójdzie przetarg po sieci, na tynki i posadzki. I w momencie, gdy już będą tynki i posadzki, barierki, 

balustrady itd. – w stanie deweloperskim będziemy proponować te mieszkania, tym rodzinom, które zostaną 

zakwalifikowane przez społeczną komisję mieszkaniową. Wtedy te rodziny dostaną określony czas, po to, 

aby wykończyć te mieszkania według swojego pomysłu, natomiast mam nadzieję, że się to uda na przełomie 

sierpnia, września-października tych ludzi wyłonić i wskazać im lokale. Wracając do kanalizacji, jesteśmy 

na etapie zakończenia kanalizacji w Otmuchowie. Będzie Otmuchów skanalizowany w granicach 96-97%. 

A dlaczego tych 3% nie – dlatego, że brakło chęci do przyłączenia. Były takie rodziny, takie osoby czy 

wspólnoty, że powiedziały, że nie chcą. Na siłę nikt nikogo uszczęśliwiać nie może, natomiast będziemy 
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konsekwentnie sprawdzać co się dzieje ze ściekami, czy one z szamb, do zlewni będą trafiały na ulicę 

1 Maja.  

Radny Wąsowicz: odnośnie właśnie tej kwestii, często przechodzę właśnie przez Roosevelta, Piastowską, 

tam jest taki strumyk. On bardzo często płynie biały.  

Radny Zięba: z Maciejowic. 

Radny Wąsowicz: nie wiem, czy z Maciejowic. 

Burmistrz: to ciek, o którym mówi radny Zięba. To jest to. Chciałem o tym powiedzieć na koniec, ale jak już 

padło…, mieliśmy wczoraj Zarząd Powiatu, Starosta zwołał na wniosek mój i mieszkańców Wójcic, gdzie 

między innymi dość mocno omawialiśmy, nie wiem, czy decyzja zapadła, bo później wyszedłem, bo to już 

nie do mnie należało, tylko do zarządzania kryzysowego i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Temat dotyczył pana C. i co zrobić, żeby tego pana delikatnie mówiąc wyciszyć w tej produkcji nielegalnej 

świń. Bo to zostało mu udowodnione. Tylko wszyscy wiedzą, że to nielegalne, a konsekwencji nie wyciąga 

się, bo nie ma na to przepisów. Mandat 100 – 200 zł i koniec, a za tydzień, czy za pół roku znowu. Natomiast 

jest jedna sprawa załatwiona do końca, że do czerwca produkcja powinna zaprzestać.  

Radny Zięba: do 15 lipca Panie Burmistrzu.  

Burmistrz: może, natomiast mam z wczoraj informacje, jego adwokat złożył odwołanie, w związku z tym, to 

samo co z Wójcicami. Powiadomione są wszystkie służby, Inspektor Nadzoru Budowlanego, Powiatowy 

Lekarz Weterynarii, Dyrektor Sanepidu, przedstawiciel WIOŚ i Policja. Ja wystąpienie skierowałem do 

siedmiu jednostek, o wszczęcie postępowania, bo niestety, burmistrzowi takie uprawnienia zabrano, więc na 

terenie gminy w postaci zagrożenia epidemiologicznego - ale na terenie całej gminy - można ogłosić stan 

klęski. Tylko co ma wspólnego klęska w Maciejowicach do np. Nadziejowa. Nie można na terenie jednej 

miejscowości gminy ogłosić klęski i to musiałbym w ramach ustawy o zarządzaniu kryzysowym, coś takiego 

zrobić. Natomiast na terenie całej gminy z tego powodu nie można. Doszedłem do takiego wniosku, który 

złożyłem Panu Staroście i Zarządowi Powiatu, aby powiadomić Inspektora Nadzoru Budowlanego, żeby 

zrobił coś takiego i on się na to zgodził, że w związku ze zgłoszeniem moim, że istnieje zagrożenie życia 

i mienia ludzkiego na działce w Wójcicach, bo chałupa się wali, dom się spalił, zakryto to plandekami i to 

tak wisi. Dlatego ja to zgłosiłem i Powiatowy Inspektor wszczął postepowanie w celu zamknięcia tego 

obiektu i wydania nakazu wykwaterowania ludzi i mienia z tego budynku, tej nieruchomości.  

Radny Zięba: on nie wpuści  

Burmistrz: zawiadomienie poszło do Komendanta Powiatowego po to, aby służby porządkowe, typu Policja, 

Prokuratura mogła wejść do niego, w formie takiej już rewizji, że tak powiem, czy nie zagraża 

niebezpieczeństwu życie ludzkie i to jest jedyne rozwiązanie dla Wójcic w tej chwili.  

(mówi kilka osób jednocześnie) 

Burmistrz: on nie ma planu zagospodarowania przestrzennego. Tam jest aspekt taki pozytywny, że Wójcice 

zostały włączone do miasta. W związku z tym, tutaj można od tej procedury zacząć, ale to będzie trwało 

i wystarczy, że jest sprzeczne z zagospodarowaniem przestrzennym. Tam jest gospodarstwo rodzinne, do 

wielkości 10 szt. czy jakoś tak, tak jak było kiedyś, gospodarstwo takie małe. Natomiast w tej chwili są te 

świnie w stodole w urągających warunkach przebywają. I tak rozstaliśmy się, że takie działania będą brane 

pod uwagę.  

Radny Zięba: tam jest jeszcze brane pod uwagę (treść niezrozumiała) Prawo Ochrony Środowiska art. 76 

mówi o tym, że ktoś, kto rozpoczyna taką działalność jak pan C. musi w ciągu 30 dni do RDOŚ zgłosić 

informację o wybudowaniu, przebudowaniu, przygotowaniu do produkcji trzody chlewnej.  

Burmistrz: a jakie konsekwencje ma, jak nie zgłosi? 

Radny Zięba: na podstawie art. 76 w trybie art. 366 POŚ można natychmiastowo zamknąć taką działalność. 

Pan C. w sytuacji Maciejowic dostał odmowną decyzję środowiskową, która się uprawomocniła i na tej 

podstawie Państwowy Inspektor Środowiska powinien to natychmiast zamknąć. Tylko tam, gdzieś, ktoś 

trzyma, brzydko mówiąc za pysk.  

Burmistrz: on jest słupem i to publicznie mówię. Od ostatniej decyzji będzie szło odwołanie i będzie to 

samo. To człowiek, z którym rozmawiać się nie da. Była sesja, była Rada Powiatu, gdzie się wypowiadały 

odpowiednie służby, wszyscy zaproszeni i nikt do tej pory nie wszczął postepowania w tej sprawie.  

Radny Zięba: tam, w Zwierzyńcu, gdy była telewizja, to nie było żadnej dokumentacji ani wydanej decyzji i 

oni wywalczyli co prawda na rok zamknięcie, ale potem pojawił się niejaki pan T. ze Wschowej i sprowadził 

swoje świnie, a pan C. jest tylko dzierżawcą tej nieruchomości, który przedstawia się jako specjalista do 

spraw gnojowicy. 

Burmistrz: w Maciejowicach (tekst niezrozumiały) powiem tak, nie było entuzjazmu, nie było decyzji takich, 

które by pozwalałyby sądzić, że to się zamknie. Nikt nie miał takiej ostatecznej jakiejś propozycji.  

Radny Zięba: jeżeli RDOŚ odrzuci odwołanie pana C. to pytanie, czy wyegzekwuje. 
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Burmistrz: to wtedy tylko sąd, nakaz, komornik i wywieść Trzeba wskazać miejsce (tekst niezrozumiały) 

Powiatowy Inspektor wyda nakaz rozbiórki, wykona postepowanie zastępcze, wyda nakaz dla gminy, wtedy 

gmina wkracza, wynajmujemy firmę, wjeżdża, odgruzowuje, on dostaje odszkodowanie i znów kasę 

weźmie. Następna sprawa, która dotyczy tych pozytywnych rzeczy, to jest oddanie mostu w Kałkowie, 

kosztem 4 800 tys. zł dofinansowanie było zewnętrzne. Tutaj naprawdę Powiat się sprężył, co prawda był 

poślizg, to normalne, ale to piękny most za prawie 5 mln zł. i wiemy, że jest bezpieczny przejazd.  

Radny Gitlar: jedno pytanie odnośnie Kałkowa, bo tam słyszałem, że właściciele tych działek, gdzie szkody 

powstały… 

Burmistrz: jeden właściciel jest i siedzi tu, to jego wszystko. 

Radny Gitlar: ale nie, tam chodzi o to, że jak budowali to zrobili szkody, bo są tam na samym końcu u pani 

B. Tam jest uszkodzony, z tego co ja wiem…. 

Radny Pacławski: trzeba zrobić zdjęcie, tam jeden słupek betonowy 

Radnmy Gitlar: nie tylko, bo tam z tego co wiem, wykopane były słupki graniczne 

Burmistrz: trzeba do Powiatu pisać jako właściciele oficjalnie i tyle. On drogę uszkodził, to naprawił, połatał 

ten przód i my nie mamy zastrzeżeń i pretensji do wykonawcy.  

Radny Gitlar: to jeśli są osoby poszkodowane, to należy się zgłosić do Powiatu, tak? 

Burmistrz: tak. Natomiast mamy w tej chwili ogłoszony przetarg, przetargi na drogi na terenie gminy, 

za kwotę około miliona złotych, te przetargi będą rozstrzygane lada dzień i oczywiście chodników na terenie 

Otmuchów Wschód i będziemy realizować wspólnie z powiatem jeszcze dwa lub trzy chodniki, ale decyzja 

jeszcze nie zapadła o miejscu. O reszcie będę informował Państwa na bieżąco. W tej chwili trwają 

przygotowania do Lata Kwiatów. Tutaj wszystkie tematy zostały dopięte i w tej chwili miałem spotkanie 

z Komendantem Powiatowym Policji jeszcze, gdzie między innymi podpisaliśmy porozumienie dotyczące 

dodatkowych patroli. Pan Sekretarz w moim imieniu ma podpisać umowę z Wojewódzkim Komendantem 

OSP. Otrzymaliśmy dofinansowanie na zakup sprzętu dla poszczególnych jednostek. OSP wpłaciło chyba 

58 tys. zł zgodnie z naszymi zamówieniami, tymi, które złożyliśmy, co prawda pomniejszyli nam 

o 19 tysięcy, ale 58 chyba zostało a nasz udział jest 600 złotych. Mieliśmy spotkanie u Pana Wojewody, 

przyjęła nas Pani Wice Wojewoda, Pani Borowska, z Dyrektorem Wydziału Spraw Socjalnych, gdzie 

między innymi rozmawialiśmy na temat dofinansowania przez rząd naszego DPSu. Jest taka szansa, abyśmy 

otrzymali dofinansowanie z rezerwy ministra, w związku z tym przygotowujemy się do takiego wystąpienia. 

Wystąpiliśmy również do Ministra Sportu z projektem modernizacji stadionu w Otmuchowie. 

Rozstrzygnięcie ma nastąpić do końca czerwca czy lipca, a więc tak – modernizacja powierzchni płaskich, 

że tak powiem, w tym programie, to jest płyta i infrastruktura lekkoatletyczna, bieżnia, skocznie 

i towarzyszące. To również kwota kilkuset tysięcy złotych.  

Radny Wąsowicz: mam pytanie: czy tam jeszcze można włączyć kort tenisowy, bo praktycznie umarł 

śmiercią naturalną, a obiekt jest praktycznie niewykorzystany.  

Burmistrz: niewykorzystany, bo nie ma zainteresowania, gdyby było zainteresowanie, to proponowałem, 

żeby się zebrało parę osób i jest szansa dofinasowania jako stowarzyszenie, bo jest taki program w ramach 

pomocy z Ministerstwa Sportu, ale mamy jeszcze korty trzy, które praktycznie są puste. W Maciejowicach 

kort nie funkcjonuje, w Kałkowie kort rzadko używany, a Jarnołtowie kort ceglany, piękny nie używany. 

Natomiast tutaj mamy propozycję, była firma, która robi tzw. nakładki na korty, plastikowe, ładne 

i bierzemy to pod uwagę, żeby zrobić takie korty czy boiska w trzech miejscach. Jest to Meszno na terenie 

wiejskim, w Otmuchowie na stadionie i na Żeromskiego, z tyłu, zagospodarowane miejsce za solarium. Oni 

to przeglądali, zobaczyli i jest szansa, tylko trzeba na to pozyskać środki. Udział własny jest również 

zabezpieczony. W tej chwili nastąpi modernizacja basenu naszego, gdzie między innymi będzie doposażony 

o plac zabaw, w ramach projektu, bo to strefa przestrzeni dla dzieci, młodzieży i rodziców. Złożyliśmy 

wniosek i czekamy na rozstrzygnięcie, to jest też kwota nie mała i oczywiście będzie zjeżdżalnia duża 

zamontowana i będzie modernizowane wokół, chodniki itd. do wakacji, do sezonu. Jeszcze jedna sprawa, 

wczoraj podpisaliśmy wspaniałą umowę, dzięki determinacji „Czarnych” i gminy z WKS Śląsk Wrocław. 

Podpisaliśmy porozumienie w ramach partnerstwa, współpracy, przyjechał prezes WKS Śląsk Wrocław, 

podpisaliśmy taką umowę i uruchamiamy taką szkółkę piłkarską w Otmuchowie. Oni przejmą na siebie 

obowiązek szkoleniowy, wyczynowy itd. tam szczegóły są opisane. Zobaczymy, czas pokaże, porozumienie 

podpisane, ruszamy we wrześniu. Na Komisji Rewizyjnej Szanowni Państwo przekazałem informację, Pan 

Mecenas nas reprezentował na rozprawie w Sądzie Okręgowym, pomiędzy konsorcjami, Panem M. – 

dotyczy Jarnołtowa, hali, a syndykiem, bankiem i nami. W związku z tym, że to się toczyło i toczyło, Bank 

Spółdzielczy włączył się jako interwenient do tejże sprawy. Tu chodzi o pieniądze i ja się nie dziwię. Sąd 

Okręgowy wczoraj wykluczył syndyka, wykluczył bank, pieniądze przyznał temu faktycznie, który 

pracował, czyli M. W związku z tym, jak się wyrok uprawomocni, 470 tys. zł Gmina zapłaci osobie, która 
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faktycznie 95% robót wykonywała tam. Czekamy na uprawomocnienie. Natomiast prawda Panie Mecenasie, 

że złożą odwołanie, złożą sprzeciw, ale my mamy sprawę czystą i wyszło to, co mówiłem, obyśmy dwa razy 

nie płacili. Mamy jasność. Pieniądze należą się, zgodnie z wyrokiem sądu, konsorcjantowi, który realizował 

to zadanie. Ogłosimy, jak wygląda sytuacja w formie spotu, bo jesteśmy pomawiani, szkalowani. Teraz 

wiadomo, że decyzja moja była słuszna, bo podejrzewam, że gdybyśmy zapłacili bankowi, to dzisiaj 

płacilibyśmy Panu M. a ja poszedłbym siedzieć. Jeszcze jedna informacja. Zdecydowaliśmy w powiecie 

wczoraj, że odcinek drogi w Jarnołtowie w okolicach kościoła, będziemy wspólnie realizować, bo chodzi 

o to, by bezpiecznie się poruszać, bo to newralgiczny, dość trudny odcinek i tam poszerzenie drogi nastąpi. 
 

Ad 7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
 

1) zasad udzielania świadczenia pieniężnego „Senior 80+”; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zasad udzielania świadczenia pieniężnego „Senior 80+”. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania świadczenia pieniężnego „Senior 80+”. 

Uchwała Nr XXXV/374/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Uchwała Nr XXXV/375/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

3) zmiany Uchwały Nr XV/104/2008 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 12 marca 2008 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Otmuchów; 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/104/2008 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 

12 marca 2008 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Otmuchów. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/104/2008 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 12 marca 2008 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Otmuchów. 

Uchwała Nr XXXV/376/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

4) zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Otmuchów rodziny 

narodowości polskiej – repatriantów z Kazachstanu; 
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Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję poddał pod głosowanie jawne 

projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Otmuchów rodziny 

narodowości polskiej – repatriantów z Kazachstanu. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie 

Gminy Otmuchów rodziny narodowości polskiej – repatriantów z Kazachstanu. 

Uchwała Nr XXXV/377/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

5) określenia form, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków 

najbliższej rodziny repatrianta, osiedlających się na terenie Gminy Otmuchów;  
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Otmuchów. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Otmuchów. 

Uchwała Nr XXXV/378/2018 stanowi załącznik do protokołu.  
 

6) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Otmuchowa – OTMUCHÓW WSCHÓD; 

 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Otmuchowa – OTMUCHÓW WSCHÓD. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Otmuchowa – OTMUCHÓW WSCHÓD. 

Uchwała Nr XXXV/379/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

7) zmiany Uchwały Nr XXX/316/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 29 grudnia 

2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/316/2017 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 

29 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok. 
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/316/2017 Rady Miejskiej 

w Otmuchowie z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok. 

Uchwała Nr XXXV/380/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

8) zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 2018 rok; 
 

Burmistrz zgłosił autopoprawkę do tego projektu uchwały o następującej treści: 

„Panie Przewodniczący 

Wysoka Rado 

Zgłaszam autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 

2018 rok, o treści jak w załączeniu, którą przedłożono radnym.” 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 

Społecznej; Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji 

do powyższego projektu uchwały. Przewodniczący otworzył dyskusję i zwrócił się z zapytaniem, czy są 

uwagi, wnioski, zapytania – nie zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 2018 rok.  

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany w budżecie Gminy Otmuchów na 2018 rok. 

Uchwała Nr XXXV/381/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Burmistrz zgłosił autopoprawkę do tego projektu uchwały o następującej treści: 

Panie Przewodniczący 

Wysoka Rado 

Zgłaszam autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej, o treści jak w załączeniu, którą przedłożono radnym.” 
 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. Z-ca Przewodniczącego Komisji 

Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusje i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie 

zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusje i poddał pod głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. 

Uchwała Nr XXXV/382/2018 stanowi załącznik do protokołu.  

 

10) uchylenia Uchwały Nr XXXIV/369/2018 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 24 kwietnia 

2018 r. w sprawie udzielenia krótkoterminowej pożyczki dla Stowarzyszenia Jasienica 

Górna. 

 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. Z-ca Przewodniczącego Komisji 

Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa i Problemów Wsi – przedstawili pozytywne opinie Komisji do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusje i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi, wnioski, zapytania – nie 

zgłoszono. Przewodniczący zamknął dyskusje i poddał pod głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie 
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uchylenia Uchwały Nr XXXIV/369/2018 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 24 kwietnia 2018 r. 

w sprawie udzielenia krótkoterminowej pożyczki dla Stowarzyszenia Jasienica Górna. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/369/2018 Rady 

Miejskiej w Otmuchowie z dnia 24 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia krótkoterminowej pożyczki dla 

Stowarzyszenia Jasienica Górna. 

Uchwała Nr XXXV/383/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8. 

Nie było.  
 

Ad 9 

 Przewodniczący poinformował, że wobec wyczerpania porządku obrad, zamyka sesję wypowiadając 

formułę o treści:  

„Zamykam obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie, w dniu 18 maja 2018 r. VII kadencji 2014 - 

2018”. 

 

Sekretarz obrad: Bożena Stąpor 

 
Protokołowała J. Wiktorowska 

 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady 

 

                                            Stanisław Zaczyk 


